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REFERAT Møte nr.:  3-2024 

Møte: Fagskolestyremøte, Lokomotivførerutdanningen  Dato: 13.5.2024 

Sted:  Posthuset, 21 etg, rom Sjøsiden,2131  Klokken 1400-1600 

Referent: Kai Erik Jensen T. 98 86 73 70 Antall sider inkl. denne: 2 

 Innkalt: Marit Rønning (Jernbanedirektoratet) (leder), Eirik Hågensen (Jdir) (På Teams), Pål Danielsen 

(Jdir) Rolf Ringdal (Norsk lokomotivførerforbund), Øyvind Gunnestad (Ansatterepresentant), 

Katja Jorinde Sandvik (studentrepresentant 2-24), Mekonnen Germiso 

(Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening), Roy Wexhall (Norsk jernbaneforbund), Guro 

Ruud Cedell (Jernbanevirksomhetenes sikkerhetsforening) på Teams fra ca kl 1500, sak 12,  

Fravær: Tor Pålerud (Norsk jernbaneforbund), 

Kopi til:     
  

 Innkalling ble godkjent 
Forrige referat godkjent på epost  
 

•  Informasjonssaker (vedlegg 7) 
• Kandidater som ikke har blitt tilbudt sertifisering i foretak.  

Rektor informerte om at omtrent 40 kandidater har ikke fått tilbud om sertifisering i et selskap. 
Skolen har tilbudt tre etter-opplæringsdager for kandidatene. Det er veldig få som har takket 
ja. Rektor ønsker ikke å tilby opplæringen, dersom interessen fra kandidatene er så liten. 
Kandidatene vil fortsatt ha tilgang på skolens digitale læringsplattform og abonnent på 
desksimulatorer, dersom de søker om det. Norsk Lokomotivførerforbund skal ha et møte med 
kandidatene 25. mai. Ringdal ba rektor om å vente, til etter møtet i Norsk 
Lokomotivførerforbund med å legge ned opplæringstilbudet. Norsk Lokomotivførerforbund 
ønsker å spørre kandidatene om det er et behov for denne type etter-opplæringsdager skolen 
tilbyr. Skolen venter på tilbakemelding fra Norsk Lokomotivførerforbund.  

• Medarbeiderundersøkelsen: Rektor informerte om 10-faktorundersøkelsen i 
Jernbanedirektoratet og tiltak skolen vil gjøre i 2024/25 

• Studentsamling. Studentombudet og representanter fra Organisasjonen for fagskolestudenter 
var til stede. 

• Medisinsk skikkethet – Møte med Statens jernbanetilsyn jf. Forskrift Lokførerskolen § 3-6   
• Studentsak: Fagskoleloven § 15, Læringsmiljø  

Saksnr.  
10 Opptaksrapport fra mars 2024 

Vedlegg: 1 Opptaksrapport 2024 
Vedlegg 2: Markedsføringsrapport 
 
Rektor gikk gjennom tallene.  
Vestlandet er Rogaland, Vestland og Møre og Romsdal.  
Sør-Norge er Agder. 
Rektor gjennomgikk siste oppdaterte tall. Skolen har over 250 kvalifiserte kvinner som har søkt, 
men det er kun 4 som har blitt tilbudt plass.  
44 % av 99 kandidater har ikke bestått helseundersøkelsen. 
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
Styret ber om å få en rapport om grunner for at helseundersøkelsen gir høyere frafall i år enn 
tidligere år.  
 

11 Samlingsbasert studie - oppstart 

https://lovdata.no/forskrift/2017-04-27-636/§3-6
https://lovdata.no/lov/2018-06-08-28/§15
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Vedlegg: 3 
 
Styret fikk en skriftlig oppdatering om samlingsbasert studie med nettsamlinger.  
Flott at første samling har gått bra. 
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

12 Tertialrapport: 1. tertial 
Vedlegg 4 
16. mai rapporter skolen til Jernbanedirektoratet på 1. tertial.  
Styret stilte spørsmål om tallet 3,7 i evalueringene i kjøretøy. Rektor informerte at skolens 
måltall for tiltak er 3,8. Skolen arbeider nå med å undersøke grunnen til at emneevalueringen ga 
et såpass svakt resultat.  
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

13 Oppfølgingssaker fra forrige styremøtet 
vedlegg 5 og 6 
 
Styret hadde to spørsmål fra forrige styremøte 28.2.2024. Ingen kommentarer på det skriftlige 
svarene fra rektor.  
 
Vedtak 
Styret tar saken til orientering 
 

14 Eventuelt 
Ingen saker til eventuelt 

  
 Styremøter høst 2024 er planlagt 18. september. Det vil være på posthuset 0900-1200 

Årets siste møte er planlagt 27. november i posthuset fra kl 1400. Vi går ut å spiser middag etter 
møtet.  
 

 


